



**Sehr nützliches Bulletin Archiv
Very useful Bulletin Archive**

Klaus Kietzmann

**ehemaliger / former Editor (2002-2010)
und / and EAASDC Honorary Lifetime Member**

On the EAASDC homepage you can find the link "EAASDC Bulletin". The Bulletin archive behind has been initialized by the former Editor and Webmaster Hansjörg Pade and continued by the Editors Klaus Rohrbach and Jürgen Würfl.

It's very interesting to browse sometimes in this archive. There you will find still current articles e.g. Aug. 1997 "What Makes a Good Dancer", Feb. 1998 "Recovery Skills", June 1998 "Refusals", Nov. 2003 „A Demo is a Show“, Aug. 2005 "25 Years Bulletin", Sep. 2005 "Square Dancing, what's that?", May 2006 "Flyer Design", June 2006 "The Friendship Ring", June 2006 "Care of the Feet", June 2006 "Travelling on Public Transport", Sep. 2006 "Recruiting new dancers", Nov. 2006 "Club Night for Re-Entries", Feb. 2007 "Publicity Package", May 2007 "History of SD in the Czech and in the Slovak Republic", June 2007 Inlayer "Square dancing, what's that?", June 2007 "Flyer box", Nov. 2007 "SD and Health", Nov. 2007 "Editors' Meeting", Feb. 2008 "Protection of Minors", Feb. 2008 "An old tradition: 5th Friday", Feb. 2008 "Square Dancers – Attempt at a typology", May 2008 "Women's Day", Sep. 2008 „Jamboree in two halls“, Sep. 2008 "ECTA Age profil", Nov. 2008 "10 Ground Rules of Square Dancing", Sep. 2010 "Arguments to convince new dancers", Dec. 2010 "Advice for Angels", May 2011 "SD and Health", June 2011 "Finding the right caller", Dec. 2011 "Good Dancer", March 2013 "Do we dance like cowboys?", March 2013 "The Treasury", June 2013 "Every year

Auf der EAASDC Homepage gibt es den Link "EAASDC Bulletin". Das Bulletin-Archiv dahinter wurde initiiert vom früheren Editor und Webmaster Hansjörg Pade und fortgeschrieben von den Editoren Klaus Rohrbach und Jürgen Würfl.

Es ist sehr interessant, in diesem Archiv zu schmökern. Dort findet man auch heute noch aktuelle Beiträge wie z. B. Aug. 1997 „Was einen guten Tänzer auszeichnet“, Feb. 1998 „Die Fähigkeit, den Square zu reparieren“, Juni 1998 „Körbe“, „Nov. 2003 „A Demo is a Show“, Aug. 2003 „Der erste SD in Deutschland“, Aug. 2005 „25 Jahre Bulletin“, Sep. 2005 „Square Dance, was ist das?“, Mai 2006 „Gestaltung von Flyern“, Juni 2006 „Der Freundschaftsring“, Juni 2006 „Achtet auf die Füße“, Juni 2006 „Traveln mit Bus und Bahn“, Sep. 2006 „Anwerben neuer Tänzer“, Nov. 2006 „Wiedereinsteiger-Abend“, Feb. 2007 „Werbepaket“, Mai 2007 „SD in der Tschechischen und der Slowakischen Republik“, Juni 2007 Einhefter „Square Dance, was ist das?“, Juni 2007 „Flyerkiste“, Nov. 2007 „SD und Gesundheit“, Nov. 2007 „Editorentreffen“, Feb. „Jugendschutz“, Feb. 2008 „Eine alte Tradition: 5th Friday“, Feb. 2008 „Square Dancer – Der Versuch einer Typologie“, May 2008 „Tag der Frau“, Sep. 2008 „Jamboree in zwei Hallen“, Sep. 2008 „Altersprofil von ECTA“, Nov. 2008 „10 Square Dance Regeln“, Sep. 2010 „Argumente für neue Mitglieder“, Dez. 2010 „Ratschlag für Angels“, Mai 2011 „SD und Gesundheit“, Juni 2011 „Finde den richtigen Caller“, Dez. 2011

a new class?", June 2013 "Fun Dangles", June 2013 "Colorful ECTA Badges", Aug. 2013 "Surviving A Hotel Fire", Feb. 2014 "Youth Protection Law", Sept. 2014 "Dancing and Drinking", Nov. 2014 "The history of the Friendship Badge ", Aug. 2015 "Program recommendation for club nights", Aug. 2015 "The other link", Dec. 2015 "Square Dance WebSites", Dec. 2015 "And what about mainstream???", June 2016 "Americans in Europe", Sept. 2016 "Travelling with public transport", February 2017 "Time Management", May 2017 "Future Jamborees", June 2017 "Jamboree Survey", February 2018 "The ten longest EAASDC members".

The latest Bulletin archived is the issue June 2019. For the topic "Timeliness of the archive" please notice the Editorial from Klaus Rohrbach in the Bulletin Feb. 2014 p.15.

Very helpfully is the detailed keyword index on the EAASDC website, to find below the links to former Bulletin issues.

„Gute Tänzer“, März 2012 „The Square-Dance-English in German“, März 2013 „Tanzen wir wie die Cowboys?“, März 2013 „Die Vereinskasse“, Juni 2013 „Jedes Jahr eine neue Class?“, Juni 2013 Fun Dangles, Juni 2013 „Farbige ECTA Badges“, Aug. 2013 „Überleben im Brandfall“, Feb. 2014 „Jugendschutzgesetz“, Sept. 2014 „Tanzen und Trinken“, Nov. 2014 „Die Geschichte des Friendship Badges“, Aug. 2015 „Programm-Empfehlung für Clubabende“, Aug. 2015 „Das andere Links“, Dez. 2015 „Square Dance WebSites“, Dez. 2015 „Und was ist mit Mainstream???", Juni 2016 „Amerikaner in Europa“, Sept. 2016 „Anreise mit dem ÖPNV“, Feb. 2017 „Zeitmanagement“, Mai 2017 „Zukünftige Jamborees“, Juni 2017 „Jamboree Umfrage“, Februar 2018 „Die 10 längsten EAASDC-Mitglieder“.

Das jüngste archivierte Bulletin ist die Ausgabe Juni 2019. Zum Thema „Aktualität des Archivs“ lies das Editorial von Klaus Rohrbach im Bulletin Februar 2014 S. 15.

Sehr hilfreich ist das detaillierte Stichwortverzeichnis auf der EAASDC Webseite, zu finden unter den Links zu früheren Bulletinausgaben.



Farbige Fotos im Archiv

From technical and cost reasons not all photos can be printed in colour in the Bulletin. Those who prefer to view all photos in the various articles in colour can do this on the EAASDC website „Bulletin“. There you will find – after clicking on the link for the year and month of issue (e.g. March 2019) – the articles from the former Bulletin issues with coloured photos.
The Editor

Aus technischen und Kostengründen können nicht alle Fotos im Bulletin in Farbe gedruckt werden. Wer alle Fotos in den verschiedenen Beiträgen in Farbe sehen möchte, kann dies auf der EAASDC Website „Bulletin“. Dort findet Ihr im Bulletin-Archiv – nach Anklicken des jeweiligen Ausgabejahres und -monats (z. B. März 2019) – die Artikel der früheren Bulletin-Ausgaben mit farbigen Fotos.
Der Editor